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Z Á P I S N I C A  

z neplánovaného zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Lúka konaného dňa 
9.10.2023 v pondelok o 18:00 hod. v priestoroch zasadacej miestnosti Obecného úradu 

Obce Lúka 

 

Počet poslancov:  7 

Prítomní poslanci: 7 – Zuzana Fulková, Peter Gajdošech, Michal Godál, Miroslav 

Jánošík, Ing. Oliver Kačina, Mária Kaducová, Pavol Šprlák – 

Zmora 

Neprítomní poslanci: 0 

Ostatní prítomní:  Vladimír Vöröš – starosta; JUDr. Stanislava Zervanová – 

pracovníčka obecného úradu 
 
 

 

Obecné zastupiteľstvo na svojom neplánovanom zasadnutí prerokovalo: 
 
 

1. Otvorenie zasadnutia, určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice a vyhotoviteľa 

zvukového záznamu 

2. Schválenie programu zasadnutia 

3. Plnenie uznesení 

4. Schválenie vykonávania podnikateľskej alebo inej zárobkovej činnosti hlavného 

kontrolóra Obce Lúka a existencie členstva riadiaceho, kontrolného alebo 

dozorného orgánu právnických osôb, ktoré vykonávajú podnikateľskú činnosť 

5. Delegovanie štyroch poslancov obecných zastupiteľstiev školského obvodu za 

členov Rady školy pri ZŠ s MŠ Lúka 

6. Žiadosť o predĺženie nájomnej zmluvy – Holtmanová, byt č. 1, NBD 264 

7. Vyhodnotenie procesu – predloženie cenových ponúk – obnova budov: Obecný úrad, 

kuchyňa, jedáleň, materská škola, telocvičňa 

8. Žiadosť o poskytnutie dotácie z rozpočtu obce – dobrovoľný hasičský zbor 

Modrovka 

9. Interpelácie poslancov 

10. Diskusia 

- podanie informácií ohľadom priebehu verejného obstarávania: kanalizácia a ČOV 

Lúka, Modrová, Modrovka 

11. Záver 
 
 
 

 
 
 

1. Otvorenie zasadnutia, určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice a vyhotoviteľa 

zvukového záznamu 

Starosta Obce Lúka otvoril zasadnutie Obecného zastupiteľstva Obce Lúka a privítal prítomných 
poslancov na zasadnutí Obecného zastupiteľstva Obce Lúka. Starosta Obce Lúka skonštatoval, že sú 
prítomní 7 poslanci Obecného zastupiteľstva Obce Lúka t. j. Obecné zastupiteľstvo Obce Lúka je 
uznášania schopné. 

Starosta Obce Lúka určil za zapisovateľku zápisnice JUDr. Stanislavu Zervanovú. Za jej overovateľov určil 
poslancov Obecného zastupiteľstva Obce Lúka Miroslava Jánošíka a Ing. Olivera Kačinu. Za vyhotoviteľa 
zvukového záznamu určil poslanca Pavla Šprláka - Zmora. 
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2. Schválenie programu zasadnutia 

Starosta Obce Lúka predložil poslancom zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Lúka na schválenie 
program zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Lúka. Požiadal poslancov o doplnenie resp. zmenu 
programu zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Lúka. Poslanec Pavol Šprlák – Zmora navrhol doplniť 
do predloženého programu nový bod. č. 9 Preverenie odstránenia výhrad uvedených v Záverečnom účte 
Obce Lúka za rok 2022 – 1. výhrada má byť odstránená do 31.12.2024 a 2., 3. a 4. výhrada majú byť 
odstránené do 31.12.2023. 

Starosta Obce Lúka sa vyjadril, že hlavný kontrolór Obce Lúka kontrolu už vykonáva. JUDr. Stanislava 
Zervanová, pracovníčka Obecného úradu Obce Lúka, toto potvrdila a oboznámila prítomných, že s 
hlavným kontrolórom Obce Lúka sa dohodli na mesačných reportoch (zasielanie mesačných pohybov v 
pokladni a zostatku na bankových účtoch vždy na konci mesiaca). Hlavný kontrolór Obce Lúka taktiež 
potvrdil vykonávanie kontroly a vyjadril sa, že spolupráca s Obecným úradom Obce Lúka je 
bezproblémová. 

Poslanec Miroslav Jánošík sa vyjadril, že hlavný kontrolór Obce Lúka má vykonávať kontrolu podľa 
zákona o obecnom zriadení, prečítal aj znenie § týkajúce sa plánu kontrolnej činnosti. Poslanec Ing. Oliver 
Kačina navrhol prijatie plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra Obce Lúka. 

Hlavný kontrolór Obce Lúka chcel v rámci diskusie predložiť poslancom Obecného zastupiteľstva Obce 

Lúka návrh plánu kontrolnej činnosti, aby sa k nemu poslanci vyjadrili. 

Poslanec Miroslav Jánošík predložil požiadavku, aby hlavný kontrolór Obce Lúka odprezentoval 
vykonanie doterajšej kontrolnej činnosti. 

Starosta Obce Lúka dal o doplnení nového bodu č. 9 do predloženého programu hlasovať. 

UZNESENIE č. U/54/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Lúke 

- schvaľuje 

doplnenie nového bodu č. 9 Preverenie odstránenia výhrad uvedených v Záverečnom účte Obce Lúka za 
rok 2022 do predloženého program zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Lúka. 

Hlasovanie: 

ZA 7 hlasov  PROTI 0 hlasov  ZDRŽAL SA HLASOVANIA 0 hlasov 

 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
          Vladimír Vöröš 
                    Starosta Obce Lúka 
K tomuto bodu bolo prijaté Uznesenie č. U/54/2023. 

Následne Starosta Obce Lúka prečítal nové znenie programu zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce 
Lúka: 

1. Otvorenie zasadnutia, určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice a vyhotoviteľa 

zvukového záznamu 

2. Schválenie programu zasadnutia 

3. Plnenie uznesení 

4. Schválenie vykonávania podnikateľskej alebo inej zárobkovej činnosti hlavného 

kontrolóra Obce Lúka a existencie členstva riadiaceho, kontrolného alebo dozorného 

orgánu právnických osôb, ktoré vykonávajú podnikateľskú činnosť 

5. Delegovanie štyroch poslancov obecných zastupiteľstiev školského obvodu za členov Rady 

školy pri ZŠ s MŠ Lúka 

6. Žiadosť o predĺženie nájomnej zmluvy – Holtmanová, byt č. 1, NBD 264 

7. Vyhodnotenie procesu – predloženie cenových ponúk – obnova budov: Obecný úrad, 

kuchyňa, jedáleň, materská škola, telocvičňa 
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8. Žiadosť o poskytnutie dotácie z rozpočtu obce – dobrovoľný hasičský zbor Modrovka 

9. Preverenie odstránenia výhrad uvedených v Záverečnom účte Obce Lúka za rok 2022 

10. Interpelácie poslancov 

11. Diskusia 

- podanie informácií ohľadom priebehu verejného obstarávania: kanalizácia a ČOV 

Lúka, Modrová, Modrovka 

12. Záver 

Starosta Obce Lúka dal o tomto bode hlasovať. 

UZNESENIE č. U/55/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Lúke 

- schvaľuje 

doplnený program zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Lúka. 

Hlasovanie: 

ZA 7 hlasov  PROTI 0 hlasov  ZDRŽAL SA HLASOVANIA 0 hlasov 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
          Vladimír Vöröš 
                    Starosta Obce Lúka 
K tomuto bodu bolo prijaté Uznesenie č. U/55/2023. 

3. Plnenie uznesení 

Starosta Obce Lúka vykonal kontrolu uznesení. 

Uznesenie zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Lúka konaného dňa 10.5.2023: 

Uznesenie U/15/2023 – správa o čerpaní finančného rozpočtu Obce Lúka za prvý kvartál 2023 a presun 
medzi jednotlivými položkami a úprava rozpočtu podľa správnej kvalifikácie - podpísané, plní sa 

Uznesenia zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Lúka konaného dňa 23.6.2023: 

Uznesenie U/24/2023 – Záverečný účet Obce Lúka za rok 2022 – schválenie - podpísané, plní sa 

Uznesenie U/25/2023 – oprava nedostatkov uvedených vo výhradách k Záverečnému účtu Obce Lúka - 
podpísané, plní sa 

Uznesenie U/26/2023 – vypracovanie Plánu hospodárskeho a sociálneho rozvoja Obce Lúka na 
nasledujúce obdobie - podpísané, plní sa 

Uznesenie U/28/2023 – vybudovanie priechodu pre chodcov a umiestnenie značenia cez cestu II/507 v 
Obci Lúka v km 101,454 - podpísané, plní sa 

Uznesenie zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Lúka konaného dňa 30.6.2023: 

Uznesenie U/44/2023 – odstránenie nedostatkov uvedených vo výhradách k Záverečnému účtu Obce 
Lúka za rok 2022 - podpísané, plní sa 

Uznesenia zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Lúka konaného dňa 23.8.2023: 

Uznesenie U/45/2023 – schválenie programu zasadnutia – podpísané, splnené 

Uznesenie U/46/2023 – plnenie uznesení zo zasadnutí zo dňa 10.5.2023, 23.6.2023 a 30.6.2023 - 
podpísané, splnené 

Uznesenie U/47/2023 – správa nezávislého audítora z auditu konsolidovanej účtovnej závierky – Obec 

Lúka rok 2022 - podpísané, splnené 

Uznesenie U/48/2023 – čerpanie rozpočtu Obce Lúka za II. kvartál 2023 - podpísané, splnené 

Uznesenie U/49/2023 – úprava rozpočtu Obce Lúka na rok 2023 – podpísané, splnené 

Uznesenie U/50/2023 – voľba hlavného kontrolóra Obce Lúka - podpísané, splnené 

Uznesenie U/51/2023 – žiadosť o odkúpenie pozemku – parcelné číslo 72/6 a 307/6 „E KN“ v k. ú. Lúka 
- podpísané, splnené 
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Uznesenie U/52/2023 – vyhodnotenie verejného obstarávania cenových ponúk – obnova budov OÚ, 
kuchyňa, jedáleň, telocvičňa - podpísané, splnené 

Uznesenie U/53/2023 – preverenie výberu dodávateľa projektovej dokumentácie na predkladanie 
cenových ponúk - podpísané, splnené 

Starosta Obce Lúka dal o tomto bode hlasovať. 

UZNESENIE č. U/56/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Lúke 

- berie na vedomie 

správu o plnení uznesení zo zasadnutí Obecného zastupiteľstva Obce Lúka zo dňa 10.5.2023, 23.6.2023,  
30.6.2023 a 23.8.2023. 

Hlasovanie: 

ZA 7 hlasov  PROTI 0 hlasov  ZDRŽAL SA HLASOVANIA 0 hlasov 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
          Vladimír Vöröš 
                    Starosta Obce Lúka 
K tomuto bodu bolo prijaté Uznesenie č. U/56/2023. 

4. Schválenie podnikateľskej alebo inej zárobkovej činnosti hlavného kontrolóra Obce 

Lúka a existencie členstva riadiaceho, kontrolného alebo dozorného orgánu 

právnických osôb, ktoré vykonávajú podnikateľskú činnosť 

Hlavný kontrolór Obce Lúka predložil poslancom Obecného zastupiteľstva Obce Lúka Žiadosť o 
schválenie podnikateľskej alebo inej zárobkovej činnosti hlavného kontrolóra Obce Lúka a existencie 
členstva riadiaceho, kontrolného alebo dozorného orgánu právnických osôb, ktoré vykonávajú 
podnikateľskú činnosť. 

Poslanec Pavol Šprlák – Zmora sa hlavného kontrolóra dopytoval, či popri podnikateľskej činnosti bude 
môcť vykonávať aj funkciu hlavného kontrolóra obce, na čo hlavný kontrolór reagoval, že keby na to 
nemal čas, do výberového konania na obsadenie funkcie hlavného kontrolóra obce by sa nebol prihlásil. 

Starosta Obce Lúka dal o tomto bode hlasovať. 

UZNESENIE č. U/57/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Lúke 

- schvaľuje 

podnikateľskú alebo inú zárobkovú činnosti hlavného kontrolóra Obce Lúka a existenciu členstva 
riadiaceho, kontrolného alebo dozorného orgánu právnických osôb, ktoré vykonávajú podnikateľskú 

činnosť. 

Hlasovanie: 

ZA 7 hlasov  PROTI 0 hlasov  ZDRŽAL SA HLASOVANIA 0 hlasov 

 
 
 
 
 
 
 

 

 

          Vladimír Vöröš 
                    Starosta Obce Lúka 
K tomuto bodu bolo prijaté Uznesenie č. U/57/2023. 
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5. Delegovanie štyroch poslancov obecných zastupiteľstiev školského obvodu za členov 

Rady školy pri ZŠ s MŠ Lúka 

Starosta Obce Lúka oboznámil prítomných poslancov, že v predchádzajúcom volebnom období boli do 
Rady školy pri ZŠ s MŠ Lúka za zriaďovateľa delegovaní: Anna Janžová – Obec Lúka, René Richter – Obec 
Lúka, Marek Bača – Obec Modrová a Radovan Petrgalovič – Obec Modrovka. Starosta Obce Lúka navrhol 
nasledovných kandidátov: Zuzana Fulková – Obec Lúka, Marek Bača – Obec Modrová, Ján Pavlus – Obec 

Modrovka a Martin Bárnik – Obec Hrádok, ktorí sú poslancami obecných zastupiteľstiev príslušných obcí, 
ktoré sú súčasťou školského obvodu. Následne Starosta Obce Lúka oboznámil prítomných, že v zmysle 
Štatútu Rady školy - článok 4 Zloženie rady školy ods. 2: Radu školy tvoria aj štyria delegovaní 
zástupcovia zriaďovateľa školy. V zmysle článku 5 Spôsob voľby členov rady školy ods. 1 písm. d) ide o 
zástupcov obecných zastupiteľstiev, ktorí sú menovaní zriaďovateľom. 

Starosta Obce Lúka oboznámil prítomných, že dnes dňa 9.10.2023 poslanec Miroslav Jánošík doručil 
osobne do podateľne Obecného úradu Obce Lúka Návrh kandidátov do rady školy v zložení: Zuzana 
Fulková – Obec Lúka, Mária Kaduc – Obec Lúka, Pavol Šprlák – Zmora – Obec Lúka a Peter Gajdošech – 
Obec Lúka. Starosta Obce Lúka sa tiež vyjadril, že aj v minulosti boli do Rady školy pri ZŠ s MŠ 
delegovaní poslanci obecných zastupiteľstiev okolitých obcí. 

Poslanci Obecného zastupiteľstva Obce Lúka sa k tomuto bodu vyjadrili nasledovne: 

Poslanec Miroslav Jánošík upozornil na to, že navrhnutý delegát Ján Pavlus za Obec Modrovka je 
nepedagogickým zamestnancom ZŠ s MŠ Lúka. Po naštudovaní spôsobu delegovania zástupcov 
zriaďovateľa predložil do podateľne Obecného úradu Obce Lúka na samostatnej listine kandidátov – 
poslancov Obecného zastupiteľstva obce Lúka, lebo Obec Lúka ako zriaďovateľ ZŠ s MŠ Lúka v plnej 
výške financuje originálnej kompetencie ZŠ s MŠ Lúka. Preto navrhol poslancov iba obecného 
zastupiteľstva Obce Lúka, aby rozhodovacie právomoci v Rade školy pri ZŠ s MŠ Lúka nemali iní poslanci 
okolitých obecných zastupiteľstiev. 

Starosta Obce Lúka oboznámil prítomných, že financovanie ZŠ s MŠ Lúka komunikoval aj s hlavným 
kontrolórom Obce Lúka. 

Poslanec Miroslav Jánošík upozornil na právnu legislatívu, v zmysle ktorej výzva na voľbu členov rady 
školy pri ZŠ s MŠ Lúka mala byť zverejnená v lehote 30 dní pred konaním volieb za členov Rady školy pri 
ZŠ s MŠ Lúka. 

Hlavný kontrolór vyjadril názor, aby ZŠ s MŠ Lúka bola spolufinancovaná aj obcami zo spoločného 
školského obvodu, v opačnom prípade nominácia delegátov za tieto obce bude zbytočná. 

PRESTÁVKA: 19:04 – 19:07 

Starosta Obce Lúka dal o návrhu delegátov za zriaďovateľa ZŠ s MŠ Lúka Obec Lúka v zložení Zuzana 
Fulková – Obec Lúka, Marek Bača – Obec Modrová, Ján Pavlus – Obec Modrovka a Martin Bárnik – Obec 
Hrádok hlasovať. 

UZNESENIE č. U/58/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Lúke 

- deleguje 

za zriaďovateľa ZŠ s MŠ Lúka Obec Lúka Zuzana Fulková – Obec Lúka, Marek Bača – Obec Modrová, Ján 
Pavlus – Obec Modrovka a Martin Bárnik – Obec Hrádok ako členov Rady školy pri ZŠ s MŠ Lúka. 

Hlasovanie: 

ZA 0 hlasov  PROTI 0 hlasov  ZDRŽAL SA HLASOVANIA     7 hlasov 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

          Vladimír Vöröš 
                    Starosta Obce Lúka 

K tomuto bodu bolo prijaté Uznesenie č. U/58/2023 t.j. Starostom Obce Lúka navrhnutí delegáti 

neboli schválení. 
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UZNESENIE č. U/59/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Lúke 

- odporúča 

Starostovi Obce Lúka zverejniť Výzvu na voľby členov Rady školy pri ZŠ s MŠ Lúka. 

Hlasovanie: 

ZA 7 hlasov  PROTI 0 hlasov  ZDRŽAL SA HLASOVANIA     0 hlasov 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

          Vladimír Vöröš 
                    Starosta Obce Lúka 

K tomuto bodu bolo prijaté Uznesenie č. U/59/2023. 

6. Žiadosť o predĺženie nájomnej zmluvy – Holtmanová, byt č. 1, NBD 264 

Starosta Obce Lúka skonštatoval, že Žiadosť o predĺženie nájomnej zmluvy na byt č. 1 od Zuzany 
Holtmanovej bola zaslaná poslancom formou e-mailu. Pani Holtmanová v deň konania zasadnutia nemala 
nedoplatky na nájomnom. 

Hlavný kontrolór navrhol, že bude kontrolovať plnenia vyplývajúce z nájomných zmlúv. 

Starosta Obce Lúka dal o tomto bode hlasovať. 

UZNESENIE č. U/60/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Lúke 

- schvaľuje 

predĺženie nájomnej zmluvy na byt č. 1 v NBD 264 pre nájomcu Zuzana Holtmanová na obdobie jedného 
roka od 1.11.2023 do 31.10.2024. 

Hlasovanie: 

ZA 7 hlasov  PROTI 0 hlasov  ZDRŽAL SA HLASOVANIA     0 hlasov 

 
 
 
 
 
 

 
 
 
 

 

          Vladimír Vöröš 
                    Starosta Obce Lúka 
K tomuto bodu bolo prijaté Uznesenie č. U/60/2023. 

7. Vyhodnotenie procesu – predloženie cenových ponúk – obnova budov: obecný úrad, 

kuchyňa, jedáleň, materská škola, telocvičňa 

Starosta Obce Lúka oboznámil prítomných poslancov, že na internetovej stránke Obce Lúka bola dňa 
14.7.2023 zverejnená výzva na predkladanie cenových ponúk – zákazka s nízkou hodnotou, zákazka na 
poskytnutie služby: Projektová dokumentácia na obnovu budov: telocvičňa, MŠ, jedáleň, kuchyňa a OÚ. 
Predmetné verejné obstarávanie sa konalo v spolupráci s obstarávateľom – p. Bendová. 3 zo 4 
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predložených ponúk nespĺňali podmienky a boli vyradené. Vzhľadom k tomu, že predmetná výzva bola 
ukončená dňa 31.7.2023 a následné zistenie, že sa už v takej istej podobe nebude opakovať, bolo 
potrebné zrušiť predmetné ponuky. Starosta Obce Lúka komunikoval s MIRRI (pozn. Ministerstvo 
investícií, regionálneho rozvoja a informatizácie SR), takáto výzva so spoluúčasťou 0 %, predmetom ktorej 
boli tieto cenové ponuky na obnovu obecných budov, už vyhlásená nebude. V súčasnej dobe je vyhlásená 
výzva Envirofondu so spoluúčasťou 1% do max výšky dotácie 500 000,- EUR s termínom predkladania do 
11.12.2023. Ministerstvo hospodárstva má vyhlásiť výzvu s nižšou spoluúčasťou. Starosta Obce Lúka sa 
vyjadril, že má pocit, že má zviazané ruky, preto navrhol, aby aj poslanci Obecného zastupiteľstva Obce 
Lúka, ak vedia o aktuálne vyhlásenej výzve a zhotovoiteľovi žiadosti, túto výzvu posunuli Starostovi Obce 
Lúka, ktorý ju začne vybavovať. Taktiež dal pokyn na zrušenie cenových ponúk, ktoré už nie sú aktuálne. 

Poslanec Miroslav Jánošík upozornil, že Obec Lúka má projektanta, ktorý môže vypracovať projektové 
dokumentácie. Starosta Obce Lúka upresnil, že Obec Lúka nemá t. č. zazmluvneného žiadneho 
projektanta. 

Poslanec Pavol Šprlák – Zmora sa vyjadril, že Obec Lúka nemá vypracované stavebné projekty, ktoré sú 
podkladom stavebného povolenia. Starosta Obce Lúka sa vyjadril, že Obec Lúka má vypracované projekty 
pre telocvičňu, jedáleň, materskú školu a kuchyňu, ibaže každá výzva si vyžaduje konkrétne úpravy 
uvedených projektov. 

8. Žiadosť o poskytnutie dotácie z rozpočtu obce – Dobrovoľný hasičský zbor Modrovka 

Starosta Obce Lúka skonštatoval, že Žiadosť o poskytnutie dotácie z rozpočtu obce pre Dobrovoľný 
hasičský zbor Modrovka bola zaslaná poslancom formou e-mailu. 

Poslanci Obecného zastupiteľstva Obce Lúka sa k tomuto bodu vyjadrili nasledovne: 

Poslanec Ing. Oliver Kačina sa informoval, či o členstvo DHZ Lúka prejavili aj deti. Starosta Obce Lúka na 
toto nevedel odpovedať. 

Poslanec Pavol Šprlák – Zmora navrhol, aby veliteľ DHZ Lúka oslovil o členstvo v DHZ Lúka aj deti z Obce 
Lúka a aby urobil nábor malých detí; v minulosti totiž v DHZ Lúka bol aj oddiel detí. 

Poslanec Miroslav Jánošík oboznámil prítomných, že sa informoval v DHZ Modrovka a zistil, že v oddiely 
majú aj 3 deti z Obce Lúka; členovia DHZ Modrovka robili akcie aj v ZŠ s MŠ Lúka; keďže sú v DHZ Lúka 

aj deti z Obce Lúka, navrhol príspevok vo výške 80,- EUR na 1 dieťa tak, ako je príspevok na CVČ. 

Poslanec Pavol Šprlák – Zmora je za poskytnutie finančných prostriedkov pre DHZ Modrovka, ale v nižšej 
sume, ako požadujú (pozn. žiadajú 300,- EUR). 

Starosta Obce Lúka dal o tomto bode hlasovať. 

UZNESENIE č. U/61/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Lúke 

- odporúča 

Starostovi Obce Lúka predloženú žiadosť o dotáciu z rozpočtu Obce Lúka pre žiadateľa: Dobrovoľný 
hasičský zbor Modrovka v sume 300,- EUR zaradiť do návrhu Rozpočtu Obce Lúka na r. 2024-2026. 

Hlasovanie: 

ZA 7 hlasov  PROTI 0 hlasov  ZDRŽAL SA HLASOVANIA     0 hlasov 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
          Vladimír Vöröš 
                    Starosta Obce Lúka 

K tomuto bodu bolo prijaté Uznesenie č. U/61/2023. 

9. Preverenie odstránenia výhrad uvedených v Záverečnom účte Obce Lúka za rok 2022 
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UZNESENIE č. U/62/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Lúke 

- žiada 

preverenie odstránenia výhrad uvedených v Záverečnom účte Obce Lúka za rok 2022. 

Hlasovanie: 

ZA 7 hlasov  PROTI 0 hlasov  ZDRŽAL SA HLASOVANIA     0 hlasov 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

          Vladimír Vöröš 
                    Starosta Obce Lúka 

K tomuto bodu bolo prijaté Uznesenie č. U/62/2023. 

10. Interpelácie poslancov 

Starosta Obce Lúka požiadal poslancov Obecného zastupiteľstva Obce Lúka o ich interpelácie. 

Poslanec Miroslav Jánošík písomne predložil interpeláciu týkajúcu sa zmien v orgánoch OVHS Šáchor a 
to zmena konateľa a členov dozornej rady. 

 

 

 

11. Diskusia 

- podanie informácií ohľadne priebehu verejného obstarávania: kanalizácia a ČOV Lúka, 
Modrová, Modrovka 

Starosta Obce Lúka oboznámil prítomných poslancov, že do verejného obstarávania – kanalizácia a ČOV: 
Lúka, Modrová, Modrovka sa prihlásilo 7 firiem, 6 firiem sa stále vyhodnocuje, 7. firma JUKON bola z 
verejného obstarávania vyradená, preto podala dňa 21.9.2023 na Úrad pre verejné obstarávanie 
námietku, ktorá je t.č. v štádiu riešenia. Prečítal názvy firiem, ktoré sa do verejného obstarávania 
prihlásili, ako aj výšku rozpočtu. 

Poslanec Pavol Šprlák – Zmora sa vyjadril, že o priebehu otvárania obálok neboli ako členovia laickej 
komisie vôbec informovaní, nedostali informáciu o výsledku otvárania obálok. 

Poslanec Miroslav Jánošík vysvetlil, že ako členovia laickej komisie obdržali prístupové kódy, ktoré nemali 
ani kde použiť. 

Poslanec Pavol Šprlák – Zmora sa dopytoval, ako je posudzovaná výzva, v akom je to stave, pretože ako 
členovia laickej komisie boli odignorovaní a nevedia odpovede na tieto otázky. 

Starosta Obce Lúka informoval, že zatiaľ nie sú stanovené ďalšie termíny, ktoré treba plniť. Taktiež ani 
starosta, ako aj členovia laickej komisie, nie je oprávnený zasiahnuť do priebehu verejného obstarávania. 

Poslanec Miroslav Jánošík sa vyjadril, že tu na okolí je veľa firiem, ktoré by mohli v budúcnosti zabezpečiť 
realizáciu výziev a nie firma, ktorá má sídlo v Bratislave. 

Starosta Obce Lúka sa vyjadril, že spoločnosť, ktorá robí súčasné verejné obstarávanie na kanalizáciu a 
ČOV, bola dohodnutá bývalým vedením obce. Tiež prisľúbil, že všetkým poslancom zašle e-mailom 
zápisnicu z výsledku otvárania obálok, lebo bol prekvapený, že spoločnosť zabezpečujúca verejné 
obstarávanie neposlala členom laickej komisie zápisnicu z otvárania obálok. Myslel si, že spoločnosť túto 
zápisnicu členom laickej komisie zaslala. 

- info ohľadne aktuálnych výziev 

Starosta Obce Lúka prítomných informoval o aktuálnych výzvach: rekonštrukcia jedálne, materskej školy 
a telocvične. Informoval hlavne o aktuálnej výzve v termíne do 11.12.2023. 

Poslanec Ing. Oliver Kačina sa dopytoval, či je možné termín výzvy stihnúť, na čo Starosta Obce Lúka 
reagoval, že pravdepodobne nie. 

Poslanec Miroslav Jánošík sa vyjadril, že je potrebné sa rozhodnúť, kto bude robiť projektové 
dokumentácie. 
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Poslanec Ing. Oliver Kačina navrhol preveriť celú výzvu, aké sú jej podmienky. 

Poslanec Miroslav Jánošík navrhol osloviť firmy, ktoré vypracúvajú podklady k vyhláseným výzvam, o ich 
cenové ponuky za vypracovanie a podanie žiadostí na základe vyhlásených výziev. 

Poslanec Ing. Oliver Kačina navrhol požiadať o vyhotovenie cenových ponúk tie firmy, ktoré by podali 
žiadosť o dotáciu, ktoré je vyhlásená na základe výzvy z Envirofondu s 1% účasťou s termínom do 
11.12.2023. 

- žiadosť o pridelenie voľného hrobového miesta 

Starosta Obce Lúka prítomných informoval o predloženej žiadosti o pridelenie voľného hrobového miesta 
č. B103/1 pre rod. Nešporovú. 

Poslanci jednohlasne schválili žiadosť o pridelenie voľného hrobového miesta č. B103/1 pre rod. 
Nešporovú. 

- info ohľadne vypracovania Plánu hospodárskeho a sociálneho rozvoja 

Starosta Obce Lúka prítomných informoval o priebehu vypracovania Plánu hospodárskeho a sociálneho 
rozvoja Obce Lúka na obdobie 2023-2030. Poslancom bude zaslaný návrh Plánu hospodárskeho a 
sociálneho rozvoja Obce Lúka na obdobie 2023-2030 na pripomienkovanie. 

- rekonštrukcia MŠK Lúka – výmena okien a vchodových dverí 

Starosta Obce Lúka oboznámil poslancov, že v minulosti bolo prijaté uznesenie týkajúce sa výmeny 
malých okien a vchodových dverí v budove MŠK Lúka. 

Poslanec Miroslav Jánošík navrhol vypracovanie cenových ponúk. 

- oznámenie o pripravovaných akciách 

Starosta Obce Lúka prítomných informoval, že ku dňu úcty k starším bude dňa 24.10.2023 v utorok o 

15:30 hod. v jedálni ZŠ s MŠ Lúka pripravené pohostenie pre seniorov s programom – deti miestnej školy. 
Hudba bude zabezpečená – Vasil bude hrať na heligonke. Starosta Obce Lúka oboznámil poslancov, že 
pre jubilantov bude pripravený darček. Taktiež požiadal poslancov o pomoc v deň konania akcie. 

Ďalšou plánovanou akciou bude dňa 6.12.2023 v stredu Vítanie Mikuláša s rozsvietením Vianočného 
stromčeka pred miestnym kostolom. Starosta Obce Lúka má už objednaný koč so záprahom, Mikuláš ešte 
nie je zajednaný. Požiadal poslancov o pomoc pri oslovení Mikuláša. 

- info ohľadne objednania veľkoobjemového kontajneru – jesenné upratovanie 

Starosta Obce Lúka prítomných informoval, že dňa 16.10.2023 v pondelok do 20.10.2023 do piatku bude 
do areálu dvora pri Obecnom úrade Obce Lúka pristavený veľkoobjemový kontajner za účelom jesenného 
upratovania. Prístupný bude počas úradných hodín. Oznam je tomto kontajneri bol už zverejnený. 

Poslanec Pavol Šprlák – Zmora sa informoval na vyrezávanie stromov, ktoré si občania sami na svojich 
pozemkoch vyrežú. Starosta Obce Lúka informoval, že je zabezpečené auto, ktoré vyrezané konáre zo 
stromov príde naložiť a odvezie náklad preč na spracovanie mimo Obce Lúka. Ďalej poslanec Pavol Šprlák 
– Zmora sa dopytoval na personálne obsadenie OVHS Šáchor a na hospodárenie. Starosta Obce Lúka ho 
informoval, že pracovníčka OVHS Šáchor, ktorá bola dlhodobo PN, je už pracovne aktívna. Dohodli sa, že 
v programe ďalšieho zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Lúka bude aj bod ohľadne podania 
informácií o hospodárení OVHS Šáchor. Ďalej poslanec Pavol Šprlák – Zmora  oboznámil prítomných, že 
sa v novembri bude konať školenie hlavných kontrolórov, na ktorý treba prihlásiť hlavného kontrolóra. 
Starosta Obce Lúka s týmto súhlasil, ale požiadavka na školenie má prísť od hlavného kontrolóra. 

Poslankyňa Mária Kaducová sa v mene obyvateľov nového obvodu dopytovala, kde sú kľúče od ČOV, aby 
tam mohli vynášať orezané stromy. Starosta Obce Lúka ju informoval, že sú na obecnom úrade, ale je 
potrebné, aby obyvatelia zatelefonovali a starostu o tomto vopred informovali. Poslankyňa Mária 
Kaducová sa poďakovala za to, ako je cintorín, hlavne okolo oplotenia, upravený. Navrhla, aby sa dali 

fotky na web aj na úradnú tabuľu. Navrhla naplánovať výstavbu prístrešku na dome smútku. Dopytovala 
sa na pozemok pre DHZ Lúka, o ktorí hasiči prejavili dávnejšie záujem. Starosta Obce Lúka informoval, že 
nevie, ako je to s dedičským konaním, ktorého predmetom je tento pozemok. Ďalej sa poslankyňa Mária 
Kaducová pýtala na opravu výmolov na ceste na cintorín, Starosta Obce Lúka sa vyjadril, že oprava cesty 

je naplánovaná. Tiež poslankyňa Mária Kaducová navrhla položiť dlažbu pod smetné nádoby umiestnené 
na cintoríne, na čo Starosta Obce Lúka reagoval, že to nie je nateraz mimoriadne potrebné. Starosta Obce 
Lúka ešte informoval, že je na miestnom cintoríne naplánované vyčistenie celého oplotenia od ťahavých 
rastlín a orez stromov, všetko v rámci brigády, ktorú plánuje vykonať nie len na miestnom cintoríne, ale 
aj na ostatných stromov v rámci obce, ktoré bránia prejazdu autami (osobnými, hlavne nákladnými). 
Poslankyňa Mária Kaducová upozornila na voľný pohyb psov a po nich ostávajúce sekrementy. Požiadala 
o osadenie tabuliek s nápisom Zákaz venčenia psov. JUDr. Stanislava Zervanová sa vyjadrila, že v Obci 
Lúka je prijaté Všeobecne záväzné nariadenie obce o voľnom pohybe psov, ktoré upravuje aj odpratávanie 
sekrementov po psoch, preto každý majiteľ psa by mal toto VZN dodržiavať. Poslankyňa Mária Kaducová 
sa pýtala, kde sa uskladňuje pokosená tráva s pozemku pred kostolom pri detskom ihrisku, lebo sú tam 
umiestnené kopy pokosenej trávy. Starosta Obce Lúka sa vyjadril, že pracovníci určení na kosenie ju 
spratávajú mimo tohto areálu. Hlavný kontrolór upozornil, že tieto kopy trávy nie sú po kosení obecného 
pozemku zamestnancami obce, ale vytvorili ich iní. Poslankyňa Mária Kaducová upozornila, že zámková 
dlažba na tzv. Veternej ulici je zarastená burinou, požiadala zabezpečiť jej postrek. 
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Poslanec Michal Godál sa dopytoval ohľadne vývozu hliny na pozemok za D1. Starosta Obce Lúka 
informoval, že ide o hlinu so staveniska Porsche v Hornej Strede, o tzv. ornicu, ktorá sa použije ako 
skrývka, na vývoz ktorej dalo súhlas PDP. Starosta Obce Lúka informoval, že nechal doviezť hlinu na 
domček 130 aj na ČOV na vyrovnanie terénu. 

Starosta Obce Lúka informoval o potrebe zakúpenia sporáku do domčeka 130 s napojením na klasickú 
zásuvku 230V, lebo v domčeku nie je napojenie na 380V. 

Hlavný kontrolór Obce Lúka sa poslancov dopytoval, čo by navrhovali zakomponovať do plánu kontrolnej 
činnosti na 1. polrok 2024. Dohodol sa s poslancami, že do 15.10. mu zašlú svoje návrhy kontrolnej 
činnosti. Ďalej sa vyjadril, že s pracovníčkami Obecného úradu Obce Lúka si prešiel ich pracovnú 
agendu. S JUDr. Stanislavou Zervanovou sa dohodol na mesačnom zasielaním pokladničnej knihy a 
zostatkoch na všetkých bankových účtoch formou e-mailu, ktoré mu už boli v dohodnutom termíne aj 
poslané. So Zuzanou Frťalovou sa dohodol na  kvartálnych a polročných reportoch. Tiež si prezrel celú 
webovú stránku, navrhol opraviť neaktuálne údaje, ktoré následne JUDr. Stanislava Zervanová aj 
opravila. So Zuzanou Frťalovou komunikoval aj stav pohľadávok Obce Lúka a spôsob, ako sa s nimi 
pracuje. 

Starosta Obce Lúka nakoniec predložil poslancom Žiadosť o navýšenie finančných prostriedok 
adresovanú dnes od riaditeľky ZŠ s MŠ Lúka. Ide o navýšenie finančných prostriedkov originálnych 

kompetencií Obce Lúka zo súčasných 13 800,- EUR mesačne na 16 516,- EUR. Táto žiadosť bude 
zahrnutá do bodu najbližšieho zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Lúka. 

Hlavný kontrolór Obce Lúka navrhol vykonanie kontroly hospodárenia v ZŠ s MŠ Lúka. 

11. Záver 

Na záver sa Starosta Obce Lúka poďakoval všetkým prítomným za účasť na neplánovanom zasadnutí 
Obecného zastupiteľstva Obce Lúka a rozlúčil sa s nimi. 

 

Začiatok zasadnutia: 18:08 hod.                     Koniec zasadnutia: 21:58 hod. 

 

Zapísal: JUDr. Stanislava Zervanová 

 

Overil: ......................................       ______________________ 

 

Overil: .......................................      ______________________ 

 

Vladimír Vöröš 
Starosta Obce Lúka 


